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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de ministers van Justitie en van
Financiën over de Staatsloterij.
(Ingezonden 17 augustus 2009)

1
Wat is uw reactie op de uitspraak van
de Reclame Code Commissie van
13 augustus 2009, die de klachten
over de reclame-uitingen voor de
recordjackpot van € 27,5 miljoen
gegrond heeft verklaard?1

2
Is het waar dat de gewraakte
reclame-uitingen slechts bedoeld zijn
om mensen over te halen om loten te
kopen en mee te dingen naar deze
recordjackpot? Hoe beoordeelt u dit
in het licht van het «restrictieve»
kansspelbeleid?

3
Bent u bereid te bevorderen dat per
direct wordt gestopt met de reclame
dat de jackpot van € 27,5 miljoen
«gegarandeerd» valt bij de trekking
van 10 september 2009? Zo nee,
waarom niet?

4
Is het waar dat een of meer
lotenverkopers maandagochtend
10 augustus 2009 al voor de trekking
bericht hadden ontvangen dat de
jackpot gevallen was op een
eenvijfdelot?2 Zijn hierna nog loten
verkocht voor de trekking van
10 augustus 2009? Zo ja, hoe kan dit?

5
Is het waar dat op enig moment het
deelnemersreglement gewijzigd is
om de eenvijfdeloten een uniek
nummer toe te kennen? Zo ja,
wanneer was dit, wat was de reden
dat dit is ingevoerd en waarom heeft
u toestemming gegeven voor deze
reglementswijziging? Deelt u de
mening dat door het verkopen van
unieke eenvijfdeloten de Staatsloterij
de kans op een volledige uitkering
verkleint? Zo nee, waarom niet?

6
Is het waar dat van de 8,6 miljoen
verkochte loten maar liefst 53% een
eenvijfdelot betrof, waarmee de kans
dat de volledige jackpot van € 27,5
miljoen zou worden uitgekeerd
minder dan de helft werd?

7
Waarom is aan loterijspelers de
afgelopen maanden via reclame het
advies gegeven vaste loten om te
zetten in straatjes van tien
eenvijfdeloten? Hoe beoordeelt u het
feit dat het gevolg hiervan is dat de
kans dat de volledige jackpot hoeft te
worden uitgekeerd daalt, zodat er de
volgende maand weer mensen gelokt
kunnen worden met een hoge stand
van de jackpot?

8
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen
dat eenvijfde loten niet meer uniek
kunnen zijn, maar werkelijk deel zijn
van een lot dat door vijf personen
gekocht kan worden, om te

voorkomen dat niet verkochte loten
feitelijk meespelen in de loterij? Kunt
u voor de volgende trekking van
10 september 2009 hier verandering
in brengen? Zo nee, wanneer dan
wel?

9
Waarom bedroeg het salaris van de
door u benoemde algemeen directeur
van de Staatsloterij in 2008
€ 284.000, exclusief variabele
beloning en pensioenregeling?
Waarom heeft u dit buitensporige
salaris goedgekeurd? Wanneer gaat u
dit salaris aanpassen? Waarom gaat
pas een volgende directeur van de
Staatsloterij «beduidend minder»
verdienen?3

10
Waarom heeft u voor de algemeen
directeur van de Staatsloterij een
driejaarlijkse prestatieafhankelijke
bonus vastgesteld van € 100.000,
waarbij het criterium voor het
behalen van deze bonus
«voornamelijk is gebaseerd op de
ontwikkeling van het marktaandeel en
de ontwikkeling van het nieuwe
loterijsysteem»?4 In hoeverre is er
nog sprake van een restrictief
kansspelbeleid wanneer u de
directeur van de Staatsloterij
financieel beloont wanneer het
marktaandeel van deze loterij groeit?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Haverkamp (CDA), ingezonden
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14 augustus 2009 (vraagnummer
2009Z14747).

1 Reclame Code Commissie, 13 augustus 2009
http://www.reclamecode.nl/bijlagen/
13-8-2009_17_11_2.PDF
2 Radio 1, Stand.nl, 12 augustus 2009
3 ANP, 13 augustus 2009: «Bos: lager loon
baas Staatsloterij»
http://www.nos.nl/nosjournaal/
artikelen/2009/8/13/130809_bos_
directeur_staatsloterij.html
4 Nederlandse Staatsloterij, Jaarverslag 2008
https://www.staatsloterij.nl/Images/
NSTA_JV2008_tcm22-13362.pdf

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 3
september 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid
Gerkens (SP) van uw Kamer aan de
ministers van Justitie en van
Financiën over de Staatsloterij
(ingezonden op 17 augustus 2009)
niet binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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